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Abstract (en)
In a route-selective reproduction method for digitally coded traffic messages transmitted from a transmitter to a vehicle receiver, the only traffic
messages which are to be sent to the driver are those which are relevant to his route. The route can be identified by means of transit time
measurements of the receivable transmitters. The hyperbolic position-finding known for this purpose requires high computing expenditure on
the receiver side. It is proposed according to the invention to store a coordinate grid in the receiver with transit time values of the synchronised
transmitters which can be received in a given area and, by comparison of the measured transit time values with stored transit time values, to select
the coordonates of the nearest transit time values in the coordinate grid as the vehicle location.

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zur fahrtroutenselektiven Wiedergabe digital codierter von einem Sender zu einem Fahrzeugempfänger übertragener
Verkehrsnachrichten sollen nur diejeniger: Verkehrsnachrichten dem Fahrer vermittelt werden, die für seine Fahrtroute relevant sind. Die
Bestimmung der Fahrtroute kann über Laufzeitmessungen der empfangbaren Sender erfolgen. Die für diesen Zweck bekannte Hyperbel-
Ortung erfordert empfängerseitig einen großen Rechenaufwand. Erfindungsgemäß wird vorgeschlagen, im Empfänger ein Koordinatennetz
mit Laufzeitwerten der in einem jeweiligen Gebiet empfangbaren synchronisierten Sender zu speichern und durch Vergleich der gemessenen
Laufzeitwerte mit gespeicherten Laufzeitwerten die Koordinaten der am nächsten liegenden Laufzeitwerte im Koordinatennetz als Fahrzeugstandort
auszuwählen.
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